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Geachte leden van de raad, 
 
Middels deze brief informeer ik u graag over het gezamenlijk veiligheidsbeeld 1e helft 2019. In dit 
rapport kunt u de misdrijfcijfers en aantallen incidenten terugvinden van onder andere 
Albrandswaard. 
 
Gezamenlijk veiligheidsbeeld 
Het Gezamenlijk veiligheidsbeeld wordt gepubliceerd door de VeiligheidsAlliantie Rotterdam-
Rijnmond (de VAR). De VAR is een samenwerkingsverband van en voor gemeenten, het 
Openbaar Ministerie en de Politie-eenheid Rotterdam. Twee keer per jaar, in mei en oktober, wordt 
er een rapportage gepubliceerd. Het rapport met de cijfers over de eerste helft van 2019 is terug te 
vinden op internet via bijgaande link: https://veiligheidsalliantie.nl/monitoring.  
 
Situatie Albrandswaard 
In het kort is te zien dat het totaal aantal misdrijven in de eerste helft van 2019 (513) hoger ligt dan 
in 2018 (474). Deze stijging is terug te zien in het aantal mishandelingen en (huiselijk)geweld en de 
diefstal fietsen. Een deel van de toename is toe te schrijven aan het feit dat er de afgelopen tijd erg 
is aangedrongen om ook echt te melden.  
 
Ook het aantal incidenten is gestegen t.o.v. de eerste helft van 2018. Deze stijging is te vinden in 
verkeersoverlast en jeugd overlast. De toename van verkeersoverlast wordt voornamelijk 
veroorzaakt door de toename van zogenoemde Verlaten Plaats Ongeval. Van de toename in 
Jeugdoverlast is op dit moment geen oorzaak bekend. 
 
Genoemde cijfers zijn onderwerp van gesprek in de twee wekelijkse overleggen en staf veilig die ik 
heb met de politie. In deze overleggen bekijken we of er extra inzet nodig is op bepaalde 
onderwerpen. Tevens worden deze cijfers meegenomen in de evaluatie en de opstelling van het 
Integraal Veiligheidsbeleid en het Actieplan Veilig. 
 
 
 
 
 
 



 
  

 
 
 
  
  

 

 

Ik ga ervanuit u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 
 
 
 

Met vriendelijke groet, 

het college van de gemeente Albrandswaard, 

de secretaris, de loco-burgemeester, 

  
Hans Cats Marco Goedknegt 
 
 


